
REFERAT MØTETYPE
Fredag 30. September 2022, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

30 2022 Godkjenning av innkalling V

Godkjent med tommel opp

31 2022 Valg av ordstyrer og referent V

Godkjent med tommel opp

32 2022 Godkjenning av referat V

Rachel som ordstyrer, mads som referent, godkjent med tommel opp.

33 2022 Orienteringer O

mini-rapport fra representanter ved møter fra Utdannigs-
utvalget og Ansettelsesutvalget

• Forslag om digital oppslagstavle, finnes på andre institutt, foreslått mange
ganger før, fysikkbygget gammelt bygg, vanskelig å få til.

• 19 oktober, 08:15-16:30, Programseminar, gjerne 2 representanter fra FFU,
Rachel, og +1, ser etter noen som kan stille. (Mads stiller som +1)

• Gikk gjennom emne-evalueringsskjema, nytt som har blitt laget. Når de
er ferdig, så sendes det til oss, også går vi gjennom det neste møte
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• Kaffearrangement i Origo 18 Oktober, med fokus på veien videre. Hoved-
formålet ser ut til å være for bachelorstudenter, spesielt for førsteåringene,
som må ta et valg ganske raskt. Det er muligens også noe om master.

• Bordene i gangen utenfor trappen i vestfløyen var satt opp under Covid
for å holde avstand. De ønskes nå fjernet av EA.

– Det er enighet om at hvis ikke sofaer settes tilbake, så er det poengløst
å fjerne.

– Bordene brukes aktivt, og det ses på som tull å fjerne de.
– Origo eksisterer forsåvidt, så studentene har et sted å jobbe hvis de

fjernes.
– Grete har sagt nei til EA allerede.
– Det ses på som akseptabelt å erstatte noen av de med en sofa.

• Det blir månedlige kaffemøter, også et i et november. De ønsker tema til
kaffemøte.

– Forslag om å hente inn professor til å snakke om eksamen.
– Forslag om møte for forslag til studieteknikker.
– Forslag om prokrastinerings-forebygging seminar.

• saker som angår utdanningsutvalget, bare si ifra.

Diverse annet
• Det ble lagt ut poll i styrechatten, og det var alltid 5 eller mer som ikke

kunne på samme tidspunkt. Det vedtas å prøve med ny poll.

• Leder får nå logget inn på FFU-driven

• Søknad er sendt til Studenters tilgangspakke for kaffestøtte, og vi har fått
15k fra instituttet for emneevaluering.

• Intensjon om Dugnad etter midtveis på Lillefy.

• Lars Bernhardsen har sagt at vi kan motta pandemimidler, der totalt
tilgjengelig rundt 145k NOK. Kaffestøtten anses som et verdig formål for
pandemimidler.

– Ufattelig lett å argumentere for at det vi gjør er som resultat av
pandemipreget på

– Tatt opp på instituttstyremøte for ett år siden, men det er strengt
hva det skal brukes til, kan ikke brukes på mat.

• Behøves tilgang til excelarket for å få styr på bokskap. Da printes QR-
kode, da vil bokskapssjef være godt i gang.

• Hytteturen bør planlegges etter midtveis. Anbefales å snakke med Espen
Murtnes om dette. Han får en mail om dette.

• Mandag 3 Oktober 16:15 blir det arbeidsforum for å planlegge merch.

• Fått en del forslag på skjemaet for nominering av årets beste professor,
det vises allerede trend mot 1 professor
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34 2022 Kaffestøtte O/D

Vi ble spurt i mail fra instituttet hvordan kaffesystemet var i fjor, Det har
halvleder styr på. Noen gikk ned til Line til ekspidisjonen og sa ifra om bestilling
av kaffe, så fikk vi kaffe ila. 2-5 dager. Nedenfor er andre forslag til mulig bruk
av pandemimidlene tidligere nevnt i Orientering:

• Forslag om felles frokost

– Brettspill er mer lavterskel.
– Det er ikke *så* mye arbeid.

• Kaffe i forelesninger + muffins på noen av 08:15 forelesningene, evt 10:15.

• God mulighet til å bruke midlene på caterer for diverse formål, som in-
volverer mat.

• Kjøpe inn flere brettspill

• Spørre folk i Origo om det er noe de savner.

• Kjekstorsdag, legger ut kjeks i Origo. Bra PR for FFU og.

• Forslag til Blesting av hva enn skjer: bruke professorer.

35 2022 Ventilasjon D

Det er aktuelt for LAMU å ta opp ventilasjon. Studentene ventilasjonen levnet
på etter 1700, og den må helt generelt bli bedre. Det er dårlig luft på origo,
men spesielt jævlig på lesesalen. Det er forferdelig luft på Laplace, alle tider av
døgnet. Vi har noe forståelse på at det er et gammelt bygg, og det er dyrt å
bygge ventilasjon. Historisk sett ble hele ventilasjonen på VB byttet ut etter
brann på toalettet, så det er definitivt mulig.

36 2022 Eventuelt O/D

HMS lillefytrapp
Mangel på friksjon i trappene på Lillefy, farlig lavt rekkverk også. Døra inntil
lillefy må også endres på, farlig at trappa går ut. Døra blokkerer nødutgangen
når den er åpen. Kan begynne med døra, det er ikke så dyrt. Farlig på en
fredagskveld. Undersiden av storefy kan brukes midlertidig.

FFU kontoret
Hvis vi rydder boden ved siden av FFU kontoret, så kan vi sende mail til Dag
Magnus, så får vi kortlås på FFU-kontoret. Det er forslag om kontortider å
ha kontortider, og det presiseres at det er ikke vanskeligere enn at noen løser
obligen sin på kontoret. Forslag om bruk av kontoret til brettspill, og samtidig
søke om midler til å tilby kjeks. Når vi ryddet FFU-kontoret, hadde vi el-avfall.
Sender bare mail til Dag-Magnus, så fikser han det. Vi har ikke strøm, vi har
fylt ut skjema på UIO sine nettsider, og vi skal visst ha fått svar, men vi sender
også mail til Dag-Magnus.
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Fangene på fortet
Det blir Fangene på fortet, også Quiz samt rabatt på drinks på Pokalen. Planlagt
etter midtveis.

37 2022 Møtekritikk D

check-out kl 17:15

Navn på referent
Mads S. Balto
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